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a Referenciamutató Jegyzési Bizottság 2024. szeptember 26-i üléséről 

Ülés dátuma:  2024. szeptember. 26., 08:30-08:55 

Ülés helyszíne: Webex telekonferencia 

Jelenlévő tagok: Bakos Péter, Babos Dániel, Halászné Úr Emese, Kolozsi Pál Péter, Szomorjai 
Péter 

Állandó meghívottak: Bokodi Melinda,  

Állandó külső meghívottak: Heidrich Gábor, Vass Péter, Horváth Orsolya, Szombath Judit 

Meghívottak: Jenei Balázs, Juhász Csaba 

Az ülésen elhangzottak összefoglalója: 

A napirend ismertetése, megszavazása 

Babos Dániel köszöntötte a résztvevőket és megállapította, hogy a Bizottság 4 tagja jelen van, így 
a Bizottság határozatképes. A tagok 4 igen szavazattal elfogadták a napirendet. 

Hosszabb futamidejű fedezetlen ügyletek publikálása 

Jenei Balázs ismertette a hosszabb futamidejű bankközi fedezetlen ügyletek publikálási rendjét és 
a tervezett változásokat. Babos Dániel kihangsúlyozta, hogy a döntés meghozatala során 
figyelembe szeretnék venni a piaci szereplők véleményét. 

Heidrich Gábor reagált banki oldalról, elmondta, hogy szeretnének egy egyeztetési kört futni 
bankon belül az adatok használatával kapcsolatban és ezt követően tudnak visszajelezni. 

Babos Dániel megígérte, hogy a folyamat előrehaladásáról tájékoztatja az érintetteket. 

Aktuális piaci kérdések 

Kolozsi Pál Péter kérdezett a negyedév végi folyamatokról, illetve az általános piaci eseményekről. 
Heidrich Gábor kiemelte annak fontosságát, hogy a külföldiek átlássák a jegybanki eszköztárat és 
jelenleg ez megvalósul. Emellett hangsúlyozta a negyedév végekkel kapcsolatban, hogy az előre 
bejelentett extra facilitások nyugtató hatással bírnak.  

8:42 Halászné Úr Emese csatlakozott az üléshez. 

Szomorjai Péter kérdezte a piaci szereplők véleményét, hogy milyen hatásai lehetnek a 
bankadónak, illetve az MNB fedezett hitelek kifutásának a repó piacra. Heidrich Gábor a felvevői 
oldali folyamatokat ismertette, illetve a limitrendszerek hatását fejtette ki a repó ügyletekkel 
kapcsolatban. 
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Egyéb 

Babos Dániel jelezte, hogy folyamatban van Benchmark rendelet módosítása. A módosítás hatással 
lehet a BUBOR-ra is. A BUBOR jelenlegi jogi hátterét megfelelőnek találja és ennek fenntartását 
javasolja. Továbbá megígérte, ha lesznek új fejlemények a témában arról mindenképpen beszámol. 

 
Budapest, 2024.szeptember.26. 


